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July 1st, 2025  

 

Re: Become a registered Supplier for Axpo  

Dear Valued Supplier, 

At Axpo Group, we deeply appreciate the strong partnerships we’ve built with 

you over the years. As we continue to grow and innovate, we’re excited to in-

troduce SAP Ariba as part of our commitment to making our collaboration 

more efficient, transparent, and future-ready.  

Starting 1st July 2025, all our suppliers are requested to register on SAP 

Ariba as part of Axpo´s Due Diligence process. With your registration we 

make sure that we only work with suppliers that accept Axpo´s Code for 

Business Partner and our Child Labor Policy.  

Moreover, this new platform will make it easier for us to work together, stream-

line processes, and ensure everything runs smoothly— from requests for pro-

posals to payments.  

Please follow the link from the online invitation that Axpo sent to you to initiate 

the registration process.  

If you have any questions or need assistance, please don’t hesitate to reach 

out to our Ariba Onboarding Team at AribaOnboarding@axpo.com.  

We are excited to take this step with you and look forward to continuing our 

successful collaboration in this new, digital future. 

 

Yours sincerely, 

 

 

Giuliana Orsini       Marifé Martin 

Head Group Procurement Head Supplier Base  
Axpo Group Management 

 Axpo Group 
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 1 Juli 2025 

 

 
Re: Werden Sie registrierter Lieferant für Axpo 

 

Sehr geehrter Lieferant, 

bei der Axpo Group legen wir grossen Wert auf die starken Partnerschaften, 

die wir über die Jahre mit unseren Lieferanten aufgebaut haben. Im Rahmen 

unseres kontinuierlichen Wachstums und unserer Innovationsbestrebungen 

freuen wir uns, Ihnen SAP Ariba vorzustellen.  

Ab dem 1. Juli 2025 sind alle unsere Lieferanten verpflichtet, sich im Rahmen 

unseres Due-Diligence-Prozesses bei SAP Ariba zu registrieren. Mit Ihrer Re-

gistrierung stellen wir sicher, dass wir ausschliesslich mit Lieferanten zusam-

menarbeiten, die den Axpo Kodex für Geschäftspartner und unsere Richtlinie 

gegen Kinderarbeit akzeptieren. 

Darüber hinaus wird diese neue Plattform unsere Zusammenarbeit erleichtern, 

Prozesse optimieren und sicherstellen, dass alles reibungslos abläuft – von 

Ausschreibungen bis hin zu Zahlungen.  

Bitte folgen Sie dem Link aus der Online-Einladung, den Axpo Ihnen zugesandt 

hat, um den Registrierungsprozess zu starten. 

Wenn Sie Fragen haben oder Unterstützung benötigen, zögern Sie bitte nicht, 

sich an unser Ariba-Onboarding-Team unter AribaOnboarding@axpo.com zu 

wenden. 

Wir freuen uns, diesen Schritt mit Ihnen zu gehen und unsere erfolgreiche 

Zusammenarbeit in dieser neuen, digitalen Zukunft fortzusetzen. 

Freundliche Grüsse 

 

 

Giuliana Orsini       Marifé Martin 

Head Group Procurement Head Supplier Base  

Axpo Group Management 
 Axpo Group 
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